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Do: Burmistrz Midsta Sanoka

Dotyczy: Podjętych czynności w sprawie zakupu autobusów elektryczn

Sza nowny Panie Burmistrzu,

W październiku 2022 roku na podsumowaniu lll-go Sanockiego Forum Gospodarczego, na

imprezie w Arłamowie w uroczysty sposób zastała podpisana umowa na dofinansowanie przez
Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej zakupu dwóch autobusów
e!ektrycznych, które według informacji podawanych we wszystkich lokalnych mediach przez Pana

Burmistrza miały niebawem wyjechać na sanockie u!ice. Minęło dziesięć miesięcy od podpisania

umowy, ale autobusów elektrycznych na ulicach, mimo zapewnień Pana Burmistrza, nie ma.

W związku z powyzszym chciałem zapytać:
7. Na jakim etapie jest zakup autobusów elektrycznych dld miasta Sdnoka?
2. taki jest wskązany maksymalny termin realizacji umowy na dofinansowanie z NFOŚ\GW ?

7 poważaniem
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